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Zojuist heb ikEE -- VWS gesproken en geinformeerd naar de stand van zaken voor de

entvergoedingen.
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* Huisartsen: Het is op een haar na rond om huisartsen via SNPG te financieren. Bij 100% dekking betreft dit

Eerder begrepen we dat hiermee geen grote financiéle risico’s voor het RIVM
nN

Voor de zekerheid nog een keer checken.

« Half januari wordt duidelijk of de vergoedingen van de GGD’en via een DVO kunnen verlopen. Het opstellen
van de DVO wacht nu nog op een kostenraming door GGD GHOR. Het opstellen van de DVO lijkt echter alleen

nog een formaliteit, VWS heeft de GGD'en per mail namelijk al groen licht gegeven om vooruitlopend op een

DVO alvast kosten te maken voor het vaccineren. Of deze DVO alleen voor deze 1° fase zal gelden, of ook voor

het vaccineren van andere groepen, wist niet zeker. Het is dus goed om in de gaten te houden of er in

een volgende fase ook weer met een DVO gewerkt zal worden (en dat ze dan niet alsnog naar het RIVM gaan

kijken).
« Ziekenhuizen hebben waarschijnlijk geen vergoeding nodig om hun eigen personeel te vaccineren (net als

bij de griepprik). De koepel heeft dit aangegeven, maar wil dit nog wel even checken bij de achterban.

verwacht dat er aanstaande donderdag in het uitvoeringsoverleg (waar RIVM als het goed is bij aanwezig is?)
meer duidelijkheid over zal komen.

« Voor de instellingsartsen lijkt de meerkostenregeling nog steeds de meest logische route. IEEE hoopt daar

vandaag of anders morgen meer duidelijkheid over te krijgen.
« Of bedrijfsartsen/arboartsen nog een rol gaan spelen in het vaccineren, en zo ja, hoe dat financieel geregeld
zal worden, is nog niet helemaal duidelijk.

Dit alles is
[EEE

besproken, weet [EEE nog niet.

momenteel aan het verwerken in een interne nota die hij eind deze week hoopt voor te leggen
aan Zl. Of zij beslissingsbevoegd is, of dat de nota nog hogerop in de organisatie moet worden

Kortom, nog niets is 100% definitief, maar meerdere routes zijn wel zo goed als zeker. Zodra een route duidelijk is

zal IEEE mij informeren (ik zal zelf ook zo nu en dan even contact met hem opnemen om te horen of er al meer

info is).


